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Válasz a K/4722 . számú írásbeli kérdésre :
„Most tényleg megbeszélünk egymással, miel ő tt
döntéseket hoznak? ”

Demeter Márt a
országgyű lési képviselő

Budapest

Tisztelt Képvisel ő Asszony !

A K/4722 . számú írásbeli kérdésre Varga Mihály miniszter úr nevében és
megbízásából, a következő választ adom :

2010 óta a Kormány határozott célja, hogy a választópolgárokat bevonja a döntése k
meghozatalába, illetve kikérje a véleményüket a nemzet egészét érintő kérdésekben .
Eddig négy nemzeti konzultációra került sor . 2010 szeptemberében a nyugdíjasoka t
érintő konzultáció zajlott, 2011 februárjától az Alaptörvénnyel kapcsolatban kérdeztük a
választópolgárokat ; 2011 májusától Szociális Konzultációt folytatott a Kormány ,
2012 májusában pedig gazdasági konzultáció indult . Jelenleg két témában zajli k
konzultáció : a bevándorlással kapcsolatos kérdésekben és az Internetet érint ő
ügyekben .

Mint bizonyára Képvisel őtársam is tisztában van vele — a nemzeti konzultáció egyi k
lényege az anonimitás. A Kormány azért kérdezi meg az emberek véleményét, mer t
ennek tudatában képes felelős döntést hozni .

Szeretném megnyugtatni, a Kormány tagjai ki fogják tölteni a konzultációs ű rlapot és
vissza is fogják küldeni . Egyúttal szeretnék bátorítani minden magyar választópolgárt —
köztük természetesen Képvisel őtársamat is —, hogy tegyen így és vegyen részt a
nemzeti konzultációban .

Budapest, 2015 . május
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Iktatószám : NGM/20690/2015. Válasz a K/4722. számú írásbeli kérdésre :
„Most tényleg megbeszélünk egymással, mielőtt
döntéseket hoznak? ”

Dr. Harangozó Tamá s
országgy ű lési képvisel ő

Budapest

Tisztelt Képviselő Úr !

A K/4722 . számú írásbeli kérdésre Varga Mihály miniszter úr nevében és
megbízásából, a következő választ adom :

2010 óta a Kormány határozott célja, hogy a választópolgárokat bevonja a döntése k
meghozatalába, illetve kikérje a véleményüket a nemzet egészét érintő kérdésekben .
Eddig négy nemzeti konzultációra került sor . 2010 szeptemberében a nyugdíjasoka t
érintő konzultáció zajlott, 2011 februárjától az Alaptörvénnyel kapcsolatban kérdeztük a
választópolgárokat ; 2011 májusától Szociális Konzultációt folytatott a Kormány ,
2012 májusában pedig gazdasági konzultáció indult . Jelenleg két témában zajli k
konzultáció : a bevándorlással kapcsolatos kérdésekben és az internetet érintő
ügyekben.

Mint bizonyára Képvisel őtársam is tisztában van vele — a nemzeti konzultáció egyi k
lényege az anonimitás . A Kormány azért kérdezi meg az emberek véleményét, mer t
ennek tudatában képes felel ős döntést hozni .

Szeretném megnyugtatni, a Kormány tagjai ki fogják tölteni a konzultációs űrlapot és
vissza is fogják küldeni . Egyúttal szeretnék bátorítani minden magyar választópolgárt —
köztük természetesen Képvisel őtársamat is —, hogy tegyen így és vegyen részt a
nemzeti konzultációban .

Budapest, 2015 . május
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